
Aftreden als Voorzitter van de Afdeling Elektrotechniek, 26 4 2016 

 

Waarde leden en overige aanwezigen. 

Vorige jaar tijdens de Jaarvergadering werd ik verrast door mijn benoeming tot lid 
van verdienste van het KIVI. Dat was ook een hint naar mijn ‘houdbaarheidsdatum’. 

Die verrassing is des te groter als ik kijk naar het verloop van het aantal leden. Bij 
mijn aantreden als voorzitter in 2009 waren dat er 3018; nu 2218, een teruggang van 
ruim 25%; dat maakt geen enkele voorzitter van een vereniging vrolijk.  

Een troost is, dat dit in lijn ligt van de ontwikkeling van het totale KIVI bestand. Een 
tweede - voor mij zeker zo belangrijke - troost is, dat er veel waardering werd geuit 
over de activiteiten; zowel het aantal als de inhoud daarvan.  

Met name de series voordrachten in samenwerking met het USI de afgelopen jaren, 
over Energie(voorziening ) en Wonen in 2050 waren een succes, naast de talrijke 
excursies en bedrijfsbezoeken.  

Mijn persoonlijk devies is, dat je als vereniging moeten laten zien wat je te bieden 
hebt, om leden aan je te binden. Aansluitend op de ontwikkelingen binnen KIVI 
besloot het bestuur daarom tot het ontwikkelen van een nieuw beleidsplan 2020. 
Samen met het bestuur heb ik mij daar enthousiast voor ingezet. 

Vóór het opstellen daarvan hebben wij de leden opgeroepen mee te denken; daar 
werd door een aantal leden enthousiast op gereageerd: een teken van vitaliteit.    
Onze hartelijke dank daarvoor! Straks vertellen wij u meer over dit Beleidsplan.  

De ontwikkelingen in de samenleving zijn ook van grote invloed op ons vakgebied. 
Als vakmensen zijn wij geneigd goed doorwrocht werk af te leveren; al heeft 
diezelfde samenleving daar soms grote moeite mee. De resultaten gaan over een ver 
gelegen horizon, men voelt zich overvallen en richt de aandacht op de nadelen.  

Ook vanuit geheel andere vakdisciplines komen kritische geluiden. Dat waren wij niet 
gewend, onze plannen waren goed, nietwaar? En zolang die ‘buitenstaanders’ het 
verschil tussen een kW en een kWh niet weten, waar hebben ze het dan over? 
Kortom een informatie kloof, die meer dan alleen communicatie, ook begrip vereist. 

Hierbij zou ik het willen laten. Ik draag vol vertrouwen het stokje over aan mijn 
opvolger, Richard van Heijningen en het bestuur, dat dit enthousiast op gaat pakken.  

Graag wil ik u bedanken voor uw vertrouwen, belangstelling en opbouwende kritiek; 
en ik wil besluiten met de slogan “energie gaat nooit verloren”. Ik wens u allen graag 
een goede gezondheid, veel plezier in het vakgebied, en een bruisende toekomst als 
vereniging toe, samen met andere vakdisciplines. Dank u wel.  

Dominic Brügemann 


